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2021 års verksamhetsberättelse för Norra Sörmlands JVK.  
 

Styrelsen för Norra Sörmlands jaktvårdskrets får härmed lämna följande 

berättelse.  

 

Styrelsen har under året bestått av följande personer:  

John Eriksson Kretsens ordförande 

Karin Alm –Kassör och vice ordförande. 

Niklas Svensson - sekreterare.  

Tomas Kjellberg - webbredaktör  

Anders Thofelt - utbildningsansvarig   

Lars-Olof Johansson, Roland Blom, Ylva Gustavsson, Rasmus Holm 

- ordinarie ledamöter. 

I enlighet med årsmötesbeslutet har styrelsen inte haft några 

suppleanter. 

 

Kretsen har genomfört ett årsmöte, ett konstituerande möte och fyra 

protokollförda styrelsemöten varav tre digitala. 

 

Beroende på covid-19 har kretsens styrelsemedlemmar och företrädare för 

kretsens olika kommittéer inte företrätt kretsen fysiskt då länsföreningens olika 

informations- och arbetsmöten skett digitalt. Inga formationsmöten har kallats 

till på Öster Malma. 

 

Medlemsutveckling 

Vår krets har fortsatt det högsta medlemsantalet i Södermanland. Kretsens 

medlemsantal uppgick i Oktober 2021 till 1069 medlemmar vilket innebär att vi 

är något färre än förra året.    

 

Viltet och viltförvaltningen 

Viltförvaltningsområdena i VFO2 har nu funnits i två år. Av 23 

älgskötselområden i VFO2 ingår 12 i vår krets som också täcker nästan hälften 

av VFO2´s yta. Det innebär att underlaget till statistiken är relativt omfattande. 

En mer detaljerad statistik finns på kretsens hemsida men kortfattat så har 

avskjutning och reproduktionen av älg minskat men antalet älg OBS ökat. För 

kronvilt, dov, rådjur och vildsvin har anskjutningen ökat jaktåret 2020-21. 

 

Kretsen har deltaget i Vildsvinsnatt som gick av stapeln 9-11 juli. Det var en 

insats för att uppmuntra jägarna i Sörmland att sitta ute och vaka vildsvin. Total 

anmälde sig 248 jägare till natten varav 46 var från vår krets. Det sköts totalt 83 

svin och 38 donerades till kommunerna i Sörmland. För vår krets sköts 8 och 

donerades 3. Vi måste engagera fler deltagare då det är ett sätt att hjälpa berörda 

markägare att minska skadorna och visa att vi bryr oss. 
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Inom kretsen finns 1.5 vargrevir, Ärla och Sjunda reviren (Sjunda delas med 

Stockholms län). Båda reviren har konstaterat föryngring under 2021 och en 

markant ökning av individer ses i området mellan de två reviren. Efter ett antal 

attacker på fårbesättningar under kort tid i Nv. Gåsing JVK utfärdade 

Länsstyrelsen tidsbegränsad skyddsjakt. Jakten var dock resultatlös.  

 

Eftersök och vilt i trafiken 

Kretsen har under året trappat ned sitt engagemang i trafikeftersök då det finns 

en väl fungerande organisation i polisens regi. Polisen har dock inga egna 

eftersöksjägare utan de kommer från engagerade jägare inom kretsen. 

Kretsstyrelsen vill rikta en särskild eloge och ett stort tack till våra 

eftersöksjägare och kontaktpersoner som gör ett fantastiskt arbete dygnet runt 

alla dagar på året. Det anmäldes över 900 viltolyckor 2021 inom vår krets, inte 

alla kräver eftersök, men mycket jobb är nedlagt. För statistik över antalet 

viltolyckor per viltslag hänvisas till kretsens hemsida. 

 

Inget Kretsmästerskap i eftersök hölls under året. Länsmästerskapet i eftersök 

arrangerades av Vingåkers kretsen men utan deltagare från vår krets. 

 

Utbildning 

På grund av Covid-19 har tyvärr inga fysiska utbildningar kunnat genomföras. 

Ett fåtal digitala som kommunicerats via kretsens hemsida har erbjudits av 

Länsföreningen.  

 

Kretsen har under verksamhetsåret varit behjälplig med distribution och 

hantering av skyttesimulatorn. 

 

Skytteverksamhet 

 

Skytterelaterad verksamhet, till stöd för medlemmarnas möjlighet till träning, 

har genomförts av lokala skytte-föreningar/klubbar vid de skjutbanor som finns 

inom kretsens geografiska verksamhetsområde.  

 

Söndagen den 19 september genomförde kretsen tillsammans med Östra 

Sörmlands jaktskytteklubb en Byalagsskjutning på deras bana vid Södertuna. 61 

skyttar från 10 jaktlag deltog. Vann gjorde Dillnäs i Nordvästra Gåsinge på 118 

av 120 poäng. 

Information via hemsidan 

Styrelsen kan konstatera att besöksfrekvensen på Facebook och hemsidan är låg. 

Vi tror därför att nyheter och information inte når fram till medlemmarna i den 
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omfattning som vi skulle önska. Vi kommer dock fortsätta använda sociala 

medier för information, inbjudan till aktiviteter och kurser mm.  

Kretsen har skapat en mailadress för att förenkla kontakten mellan medlemmar 

och styrelsen. Kretsstyrelsen välkomnar alla medlemmar som vill lämna 

underlag till hemsidan såsom bilder, enklare reportage och annat som kan var av 

intresse för våra medlemmar. 

Ekonomi 

Kretsen har en god ekonomisk ställning och har, vi har under året gjort ett 

överskott på 38 546 kronor och ett eget kapital på 311 437 kronor. 

Kretsens huvudsakligaste intäkter utgörs av medlemsavgifter, vilka under året 

uppgick till 45 720 kronor. Vi erhöll 2021 2000kr i bidrag från Sv. 

Jägareförbundet Länsförening för medlemsökning under 2020.  

För hantering av kretsens kapital fastställdes 2018 en placeringspolicy, som 

varje år revideras. 

Beträffande resultat och den ekonomiska ställningen hänvisas till kretsens 

Resultat- och Balansräkning för året. 

 

För styrelsen 

 

 

…………………………  ……………………..   ……………………….. 

John Eriksson  Karin Alm       Niklas Svensson 

 

     


